
 

 

 

 

Se Kerteminde Kommunes retningslinjer for registrering af personoplysninger på www.kerteminde.dk) 

  

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 31/3 2022 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Nymarken Skole og Børnehus 
 
Afbud: Peter Due, Christina 
 
Fraværende: Anja, Csaba, 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
(Godkendt) 
 

17.05-17.25 
 

2.  Videre med Principper på Nymarken 
 
På møde den 8/2 besluttede bestyrelsen sig for, 
at arbejde videre med princippet omkring 
”Overgange”. Følgende blev taget til referat: 
 
”Arbejdsgruppen har ikke kunnet mødes i 
perioden bl.a. på grund af Coranasmitte.  
Gruppen indsamlede input på mødet. Peter Due 
fra arbejdsgruppen skriver det om til et samlet 
materiale. På det kommende møde præsenteres 
materiale og forslag til princip.” 
(Udsat) 
 

17.25-17.35 3.  Overgangssamarbejdet i Nymarken. Det 
skoleforberedende arbejde med ”Banden” (O)  
 
Formålet med punktet er, at orientere om den 
måde, der arbejdes med gruppen og samarbejdet 
omkring opgaven. 
 
Anette fortalte om overgangssamarbejdet. 
Organiseringen af tilbuddet gennem året og 
særligt om samarbejdet fra 1. april og frem til 
sommerferien. Overgangssamarbejdet foregår på 
skolen mellem 8-12. Der er lagt et særligt 
program for perioden, så de kommende 
skolestartere knytter kontakter og lære skolen at 
kende. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3  
Pædagogerne fra skolen går med over på skolen 
og samarbejder med bhkl. om forskellige 
aktiviteter. Målet: Gøre skolestartere mere 
trygge, kende skolens rutiner, danne relationer 
med bhkl.børn og lære de nye voksne at kende.  

17.35 -  
17.55 

4.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5.  

Status på Nymarken Skole og Børnehus 

• Ledelsen 
Ukrainesituationen  
Vi forventer at skulle modtage 
børnehavebørn i løbet af april. 
”Markhuset” er ved at blive gjort klar til 
igen at skulle fungere som børnehave. 
 
Valg til Fællesbestyrelse – status 
En kandidat har meldt sig på banen. Der er 
således ind til videre 2 kandidater til 2 
mulige pladser. 

 
Fraværshåndtering 
Vi har et øget fokus her. Formålet er at 
forebygge og begrænse fravær. 

 
Skoleårets planlægning 

 
Tur6. årgang 
Forældre fra 6. årgang har indsendt 
ansøgning om midler til buskørsel til 
Viggelsø. Skolebestyrelsen godkendte 
betaling af bus fra buspulje.  

 
 

• Børnehaven  

Været på 1. førstehjælpskursus 

Tobi er gennemført. 

Ansættelse af ny daglig pædagogisk leder 
til Marslev Børnehus. 
 

• SFO 
Visionsdag (der orienteres på kommende 
møde om påtænkte udviklingstiltag) 

 

• Forældre 
 

• Bestyrelsen 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3  

• Kommunen 
 

• Elevrådet 
 

 6.  Evt. 

18.00-19.00 7.  Fælles møde Nymarken/Marslev 
 

Fokusgruppeinterview om styrkelse af 
overgangen mellem børnehave og 
skole 

a. Fælles oplæg fra ledelsen. 
b. Bestyrelsesmedlemmer 

opdeles i 2 eller 3 grupper. 
c. Bestyrelsesmedlemmer 

interviewes og får mulighed for 
at komme med input til, hvad 
der er vigtigt set fra 
forældreperspektivet, og 
hvordan vi bedst muligt kan få 
forældreressoursen i spil. 

d. Bestyrelsen giver input til det 
videre arbejde med overgange. 

 
Bestyrelsen blev opdelt i 2 
fokusgrupper og interviews blev 
gennemført. Inputtet vil blive brugt i 
det videre arbejde med styrkede 

overgange. Tusind tak for input       
 

 
 
 


